

Referat Bestyrelsesmøde Amok, 3. juni 2024

Tilstede: Flemming, Andreas, Rolf, Rune, Mikkel, Inge, Christian, Jette.

Afbud: Stine

1. Opsamling fra seminar 13.april (referat?)
Andreas har skrevet referat. Checker om det er udsendt. Genudsendes evt.
Tages op på næste best. Møde
2. Opsamling på SM-sprint.
ca. 9000, i overskud. Der har ikke været nogen egentlig evaluering.

I øvrigt; ca. 6000, i overskud på vinterlang.
Snak om at omkostningen til kort skal regnes med i stævnet, når vi bruger klubbens egen printer.
Rolf udregner en pris pr. kort print til vinterlang.
3. Opsamling Metr-O cup
En stor succes, vi lærer meget som arrangører. Nogen enkelte deltagere beklagede sig lidt, men det er et træningsløb, generelt er folk meget tilfredse.
Forslag om at net-tilmelding lukkes ca. 24 timer før. Vi kan ikke nå at printe kort til dem der melder sig til i sidste øjeblik.
Forslag om at banelægningen tildeles 4 træningsgrupper.
Enighed i bestyrelsen om at det er arrangementsudvalget der lægger rammerne for løbet.
ca. 10.000 i overskud.
4. AMOK Udvalgsplan
Senest version omdeles.
FU, Forretningsudvalget, IAB.
Rolf formand for arrangementsudvalget i stedet for Rune.
Træningsudvalget, IAB.
Rekruttering og PR; hjemmesiden skal opdateres.
Kortudvalget; problemer med at få overblik over klubbens data i dropbox.
Materieludvalget; IAB.
Fest og Trivselsudvalget; nyt navn? Opgave ajourføres til kiosk og intern forplejning til stævner.
Rolf retter op og udsender.
5. Østkreds Klubledermøde 10.juni
Rolf tager afsted; andre er velkomne.
6. Sommerafslutning 18.juni
Rolf har fået pokalen, Andreas har en plan.
7. DUS Skole-O 24.juni
Mangler hjælpere.
8. Tirsdagstræning efter sommerferien
Plan kommer fra Andreas; der skrives ud om flere vil være med i træningsgrupperne, derefter laves en plan. Starter 13. august.

9. Udvælgelse af anbefalede løb i efteråret.
DM for hold, 6/10 Ganløse Egede. Opfordres til at løbe åbne baner.
Udover divisionsmatcherne overlades det til Christian at melde ud i nyhedsbrevet.
Mht. Div. Match i Rørvig, klubben betaler undtagelsesvis transport for de der deltager i fælleskørslen, da der er lang vej til Rørvig.
10. Høst Open Bornholm
15 tilmeldte 5, ledige pladser, Svaneke Bryghus har fundet plads til os alligevel.
Sommerhusene er klar; det store hus har vi dog ikke, men vi kan være i et andet.
Forslag om at bestille plads på en cafe til samlet frokost søndag efter løb. Inge checker op mht. pladsbestilling.
11. Tårnby kommune sundhedsuge 41.
Holdes i travbaneparken i forbindelse med tirsdagstræningen.
12. Vinterlang januar 2025
Arrangementsudvalget finder en stævneleder. Evt. en gruppe.
13. DOF Klubmåling
Rolf har svaret på en undersøgelse fra DOF, da de skulle have svar inden 1. juni.
Rolf orienterede om sine svar. Bestyrelsen var enige i besvarelserne.
14. TBE Vaccine
Tilbud fra en organisation der kan komme og vaccinere for TBE.
Bestyrelsen mener at det må være folks eget ansvar, evt. orientere om det i nyhedsbrevet.
15. Nøgleplan
Ekstra nøglebundet ligger hos Rolf, til udlån til folk der har behov.
16. Eventuelt
Bestyrelsesmøder: 19/8, 11/11, 13/1, 24/2 inden genf. 18/3, seminar 5/4.

Ernst har kontakt med en fra FIF til at tegne kort, mod en ocad licens.
Vi skal have styr på copyright for de kort han laver.
Det er kortudvalget der aftaler hvilke kort der skal tegnes.
Aktuelt Ørestad Syd, herunder Naturcenteret.